
Referat fra bestyrelsesmødet d- 26-05-21

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.

2. Nyt fra daglig leder
En del af den sidste tid har været brugt på at få økonomisk indsigt i hvad der skal til i driften,
for at vi kan få vendt den økonomiske udfordring som klubben står over for.
Der er besluttet at der hver måned laves kontrol af indbetalinger og tilmeldinger for
opstaldning og div, ydelser og køb gennem klubben.

Der er ganske få ledige bokse i både gæstestalden samt hovedstalden. Der er nye
opstaldere på vej.

3. Den økonomiske situation.
Der er et likviditetsproblem og 150000 kr. Vi har derfor haft møde med klubbens bank for at
finde en løsning på situationen. Der er i denne forbindelse udarbejdet et driftsbudget der er
gældende for resten af 2021 og 2022. Der blev indgået nogle aftaler og disse er
grundlæggende  elementer for det videre arbejde i klubben.

Der blev drøftet og vedtaget  kommende prisstigninger og besluttet af der hver måned vil
blive fulgt tæt op på den økonomiske situation.
De nye prisstigninger vil træde i kraft pr. 01-08-21

4. Forberedelse og struktur for opstalder mødet.
Vi fremlægger problematikkerne for klubbens økonomi samt fremlægger prisstigningerne.
Derefter vil der være mulighed for at stille spørgsmål.
Evt. punkter og ønsker vil blive noteret og tages med på kommende bestyrelsesmøder.

5. Stævneudvalget
Sidste stævne gik godt . Der var et overskud på ca. 7500 kr.
Godt salg i cafeteriet.
Næste stævne er i september 21
Vi vil undersøge om der vil være mulighed for at lave aften stævner

6. Hvilke aktiviteter kan vi sætte i gang

Vi ønsker at sætte gang i klubaftener med fællesspisning. Vi vil efter sommerferien se om
det er muligt at få nogle medlemmer til at være med til at lave mad, så vi kan styrke
fællesskabet igen efter lange restriktioner på forsamlinger. Som opstart vil vi prøve hver
anden uge.

7. Kløverblomsten
Kløverblomsten har gang i flere tiltag hen over juni, juli og august. Der vil blive afholdt
hyggeaftener med fællesspisning, elevstævne, og ugerne 28, 30 og 31 vil der være
sommerrideskole.
I uge 29 vil der blive afholdt ridelejr hvor der overnattes i cafeteriet
Der er også planer om at afholde et loppemarked efter sommerferien.



Der arbejdes på at lave en aktivitetskalender med de kommende arrangementer for det
kommende efterår.  Mere info om dette kommer senere.

8. Elevskole afdelingen.
Der er godt gang i elevafdeling og der er mange børn på venteliste. Der kunne godt bruges
flere skole ponyer så der kan oprettes flere hold.
Der er oprettet parts  ordning på flere af skole hestene.

Bestyrelsen.


